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Bericht inzake toestroom asielzoekers Flevoland  

Geachte heer Plasterk, 

 

Via deze weg bericht ik u in reactie op uw brief van 20 november 2015 inzake de aanhoudende 

toestroom asielzoekers.  In deze brief heeft u mij verzocht om in mijn rol als Rijksheer een bijdrage 

te leveren aan de aanpak van deze maatschappelijke opgave. 

 

Zoals ik in mijn eerdere brief van 22 oktober 2015 aan de staatssecretaris van Veiligheid en Justitie 

berichtte kent Flevoland een lange traditie in de opvang van vluchtelingen. Drie AZC’s zijn reeds 

operationeel en bieden 3500 opvangplekken. Een aanzienlijk aantal voor een kleine provincie zoals 

Flevoland. In Flevoland is er een grote bereidheid om schouder aan schouder op te treden en een 

bijdrage te leveren aan deze opgave. Flevolandse gemeenten en andere betrokkenen hebben zich 

ingespannen om de mogelijkheden te verkennen om deze uitdagingen het hoofd te bieden. 

 

De burgemeesters van de provincie Flevoland zagen in een vroeg stadium het belang van een 

dergelijke inspanning in. Daartoe heb ik reeds begin oktober 2015 op hun initiatief een structureel 

overleg opgezet dat inmiddels en ook conform uw verzoek is uitgebreid tot een provinciale 

regietafel met deelname van de veiligheidsregio en het COA. Ik richt me in deze brief dan ook tot u 

namens de provinciale regietafel in Flevoland.  

 

In onze provincie is er ook een wethoudersoverleg voor de huisvesting van vergunninghouders. Dit 

overleg bestaat uit de wethouders met het thema Ruimtelijke Ordening  in hun portefeuille en 

wordt voorgezeten door onze gedeputeerde Ruimtelijke Ordening. In dit overleg wordt nagedacht 

hoe de doorstroom van vergunninghouders naar de woningmarkt kan worden bevorderd opdat de 

druk op de reguliere vluchtelingenopvang wordt verminderd. Dit vloeit voort uit de gedachte dat de 

kern van de oplossing ligt in een goede doorstroom in de keten van opvang en huisvesting. Zo 

kunnen opvangplekken die nu worden opgevuld door vergunninghouders beschikbaar worden 

gemaakt voor asielzoekers die nog geen verblijfsstatus hebben verkregen. 

 

Dit overleg toont de duurzame Flevolandse aanpak in dit dossier waarbij we  de gehele keten in 

beschouwing nemen. Een ander voorbeeld is de gemeente Lelystad waar na het bieden van 100 

crisisnoodopvangplekken is overgegaan tot de vorming van 520 noodopvangplekken voor een periode  
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van maximaal een jaar. Deze plekken zijn recent gecreëerd in leegstaande Rijksvastgoedpanden, te 

weten een voormalig gebouw van de politie en het Openbaar Ministerie. Dit is gelijk ook een 

voorbeeld van de creativiteit waarmee in Flevoland wordt geacteerd op dit dossier. 

 

Daarnaast hebben we ons in de afgelopen tijd ook ingezet om reguliere opvangplekken te 

realiseren. Ik kan u hierbij melden dat we conform uw verzoek een planvorming voor minimaal 2670 

nood- en reguliere opvangplekken hebben. Dit betekent dat we uitkomen op een totaal aantal van 

ruim 6000 opvangplekken in Flevoland hebben. Actuele informatie over deze cijfers is bij de 

regionale unit van het COA beschikbaar. 

 

Hierbij wil ik benadrukken dat  de regietafel uw verzoek niet als een éénmalige exercitie ziet. Alle 

partijen binnen onze provincies zetten zich in om een bijdrage te leveren. Daarom blijven we onze 

pijlen ook richten op de bevordering van de doorstroom van vergunninghouders, maar ook van de 

sociale woningbouw in het algemeen. Deze benadering is duurzaam en neemt ook het 

maatschappelijke draagvlak zoveel mogelijk in beschouwing. 

 

Wij zullen ook in de komende tijd het overleg met de burgemeesters, het COA, de veiligheidsregio 

en andere betrokkenen in Flevoland voortzetten om ervaringen uit te wisselen en knelpunten te 

identificeren. Als Commissaris van de Koning in Flevoland bied ik ze daarbij alle ruimte, maar ook 

de nodige steun. Onze opgave gaat namelijk verder dan alleen opvang en huisvesting en omvat 

eveneens vraagstukken zoals de begeleiding van het integratieproces, welzijn en veiligheid. Ook het 

Rijk heeft hier een verantwoordelijkheid in. Het is uiteindelijk met deze samenwerking en het 

onderlinge vertrouwen dat we vooruit komen en gezamenlijk het hoofd kunnen blijven bieden aan 

deze opgave.  

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

 

 

 

L. Verbeek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

c.c. Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie, de heer dr. K.H.D.M. Dijkhoff 

c.c. Deelnemers aan de provinciale regietafel in Flevoland 

c.c. Provinciale Staten van de Provincie Flevoland 

  


